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Interpelacja 

 
Dotyczy:  wynajmowania miejsc pod handel przez ZDM 
 
Wiele kontrowersji wśród zainteresowanych wywołuje działanie Zarządu Dróg Miejskich w 
sprawie wydzierżawiania pasów drogowych pod handel i inne cele. 
Dlaczego nie jest obligatoryjne opiniowanie takich wniosków przez rady osiedli. Często są 
one zaskakiwane podejmowanymi decyzjami przez ZDM?   
Dlaczego wnioski nie musza być składane w kancelarii ogólnej tylko są np. składane w 
Wydziale Wspomagania Zarządzania i Komunikacji Społecznej. Rodzi to niepotrzebne 
podejrzenia. Uważam, że składający wnioski nie powinni mieć kontaktu z odpowiedzialnymi 
urzędnikami a kryterium przyznawania takich miejsc powinno być jasne i równe dla 
wszystkich.  
Na jak długo przyznaje się takie miejsca?  
Czy w przypadku wielu chętnych nie można przeprowadzać licytacji na takie miejsca – 
zwiększyłoby to wpływy do ZDM? 
Dlaczego toleruje się handel w szpecących starych zardzewiałych kioskach w pasach 
drogowych, co ewidentnie szpeci miasto? 
Dlaczego niektórzy dysponują wieloma miejscami a innym odmawia się jednego takiego 
miejsca? 
Dlaczego informuje się składających wnioski, że są pierwsi na dane miejsca a potem okazuje 
się, że pojawiły się wnioski złożone wcześniej? 
Uważam, że Zarząd Dróg Miejskich powinien stworzyć przejrzyste regulaminy działania w 
tych sprawach i być może częstsze wymienianie urzędników odpowiedzialnych za te 
działania – tak by nic bezpodstawnie nie można było zarzucić nawet w żartach? 


